

## 106-2 大葉大學 英語攝影文字創作比賽

### 106-2 Da-Yeh English Creative Photo Shooting Contest

#### I. 活動目的 Objectives

學習如何結合影像與文字，表達一個空間的獨特性，產生「感動人」的效果，也帶來其他地方的人對此地的體會與了解，同時訓練出「文創」及「說故事」的能力。

The International Language Center's Photo Shooting Contest mainly aims at:

- providing students with an opportunity to illustrate the conceptual uniqueness of a space through the photo they shoot
- fostering students' creative expression skills in their story telling and to fully demonstrate a more thorough touching realization of the scene revealed in the photo

#### II. 主辦單位 The Organizer

卓越教學與品質保證中心 Teaching Excellent Project Center

國際語言中心 International Language Center

#### III. 參加對象

大葉大學大學部在學學生 Da-Yeh Undergraduate

可雙人或個別人報名 Participants may sign up either individually or as a team of two

#### IV. 重要時程 Contest Schedule :

	日期 Date
報名 Registration	4/16 (一) - 5/11 (五) April 16 <sup>th</sup> (Mon) to May 11 <sup>th</sup> (Fri)
入圍決賽名單	5/18 (五) May 18 <sup>th</sup> (Fri)
人氣票選 Popularity Vote	5/21(一)-5/25(五) May 21 <sup>st</sup> to May 25 <sup>th</sup> .
比賽結果公布 Result	5/30 (三) May 30 <sup>th</sup>

#### V. Registration/報名方式:

Registration via online system <http://163.23.37.86/>

線上報名系統: <http://163.23.37.86/>

#### VI. 比賽辦法 Regulations :

1. 拍攝地點不限

Contestants can freely select any location to be the setting of their shooting.

2. 參賽作品以原創影像文字作品為限，同一作者以一幅作品為限，可以個人參加，亦可兩人為組參加。

Entries may be submitted either in single person or in pair. Each entry should be an original

photographic image with written description.

- 規格說明: 數位相機/手機以 1000 萬畫素以上相機拍攝

Format: Please use digital cameras or mobile phones with 10 mega pixels or above for better quality of your work.

- 參賽作品應於網路報名表上註明作品名稱、拍攝地點，並以散文或是詩等形式文字表達。

When registering online, contestants must fill in the entry title, venue of shooting, and description written in the form of poetry or prose.

- 作品檔案名稱請註明”SID\_學號”

Please save the file as “SID\_學號” (Ex: SID\_R0456002).



- 文字內容創作部分: 需十個字以上，以能夠用散文、詩等形式，完整地表達照片的意象、精神、內容為準。故請以「完整性」為標準，進行文字創作。

As for the description, contestants should use a minimum of ten words to creatively describe the aesthetic mood and message conveyed by the photographic image. The content of writing should be thorough and complete.

## VII. 評分標準 Scoring Criteria :

人氣票選 Popularity Vote	30%
師長評分- 攝影技巧 Photography Skills (scored by teacher judges)	35%
英文創作 Creative Description	35%

## VIII. 作品規格 Format :

- 參賽作品應註明作品名稱、拍攝地點，並以散文或是詩等形式文字表達。

Fill in the entry title, venue of shooting, and description written in the form of poetry or prose.

- 保留數位作品的原始檔案，以便獲獎作品可以印刷發表，並按照中心的要求將其檔案燒製成 CD 或是 DVD，繳交至中心。

Keep the digital file of the submitted entry for further publishing when you win a prize. The file should be saved in either a CD or a DVD and then handed in to the contest organizers.

3. 抄襲者將被取消比賽資格。

Neither the photograph nor the description should be the product of plagiarism. Any sign of plagiarism will automatically lead to the participant(s) being disqualified from the contest.

**IX. 敘獎方式 Prize :**

**First Place:** A certificate of award for each participant and 1,200 NTD dollars for the whole team

第一名全隊獎金 1,200 元整，每人獎狀一只，「英文閱讀與寫作」課程總分加 4 分。

**Second Place:** A certificate of award for each participant and 1,000 NT dollars for the whole team

第二名全隊獎金 1,000 元整，每人獎狀一只，「英文閱讀與寫作」課程總分加 3 分。

**Third Place:** A certificate of award for each participant and 800 NT dollars for the whole team

第三名全隊獎金 800 元整，每人獎狀一只，「英文閱讀與寫作」課程總分加 2 分。

**Excellence of Performance:** A certificate of award for each participant and 600 NT dollars for the whole team

優勝全隊獎金 600 元整，每人獎狀一只，「英文閱讀與寫作」課程總分加 2 分。

**Note: The names of the winners will be passed to their reading and writing teacher as a reference of extra points.**

**【注意】：**參加者名單將交予「英文閱讀與寫作」任課教師，作為學期成績加分參考。